

TABLE OF CONTENTS**目 录****Distribution of Seismic Damaged Buildings along the Trace of Ground Surface Rupture Caused by the Ms 8.0 Wenchuan Earthquake**
(汶川 8.0 级地震地表破裂迹线附近建筑物的震害分布)

J. S. ZHAO, J. F. WU, L. J. SHI, Y. Q. LIU.....1

Timberline Transition and Climatic Variation Recorded by Phytolith Assemblages from the Northern Slope of Changbai Mountains over the Last 1.4 ka
(1.4 ka 来长白山北坡植硅体组合气候变化及林线变迁)

M. E GUO, F. WU, Y. Y. HUANG, L. K. WANG, D. M. JIE.....16

Exploration Breakthrough Inspirations of Chunhui Oilfield in the Northern Junggar Basin
(准北春晖油田油气勘探快速突破的三点启示)

C. H. LIU, X. Z. WANG, W. J. XI.....24

Effect of HCH on the Jiaozhou Bay Waters
(有机农药六六六对胶州湾海域水质的影响)

D. F. YANG, Z. R. DING, Q. SHI, Y. CHEN, Y. C. ZHANG.....31

Spatial-Temporal Dynamic Analysis of Ecological Capacity in Southwest Ecological Fragile Region
(西南生态脆弱区生态承载力时空动态分析)

X. N. LIU, Y. Z. YANG, P. LI.....37

The Spatial Variation in the Normal/Abnormal Precipitation over the Sina-Mongolia Arid/Semiarid Area and Its Decadal Transformation
(中蒙干旱半干旱区降水异常的区域性差异及其年代际演变特征)

W. Y. LI, S. H. LV, Z. B. DONG, S. G. WANG.....44

A Study on the Enrichment Law of the Dispersed Elements Cd in the Xiaba Pb-Zn Deposit, Guangxi
(广西下巴铅锌矿床镉元素的富集规律研究)

Z. OU, C. T. WEI, S. K. SESAY, W. K. LI, S. W. MO.....54